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Ks § 68 Ks2014/0208 041   

 

Budget 2015 och investeringsplan 2016-2019 
 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag till budget 2015 

och investeringsplan 2016-2019. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Budgetberedningen lämnar förslag till budget 2015 och plan 2016-2019. 

 

Beslutsunderlag 

Arbetsutskottet föreslår den 20 maj 2014 att kommunstyrelsen föreslår 

kommunfullmäktige besluta enligt alliansens förslag till budget 2015 och 

investeringsplan 2016-2019.  

 

Yrkande 1 

Christer Henriksson (KD) yrkar att vårdnadsbidraget återinförs. Kostnaden på 

400 tkr (som sparades in inom barn- och utbildningsnämndens budgetram när 

vårdnadsbidraget togs bort) tas inom barn- och utbildningsnämndens budgetram, 

enligt yrkandet.  

 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att bifalla eller avslå Christer 

Henrikssons (KD) yrkande och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

Yrkanden 2 

Anne Karlsson (S) lämnar ett förslag till budget som skiljer sig från 

budgetberedningens förslag på följande punkter: 

 

Förslag 1 - Energioptimeringstjänst 

Anne Karlsson (S) yrkar att energioptimeringstjänsten tas bort (tjänsten betalas 

genom minskade energikostnader). 

 

Carina Bengtsson yrkar avslag på förslaget att ta bort energioptimeringstjänsten.  

 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att bifalla Anne Karlssons (S) 

förslag att ta bort energioptimeringstjänsten eller att avslå förslaget enligt Carina 

Bengtssons (C) yrkande. Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att 

avslå förslaget. 

 

Omröstning begärs och genomförs med följande omröstningsordning: ja-röst för 

att avslå förslaget och nej-röst för att bifalla förslaget att ta bort tjänsten. 

Omröstningen resulterar i 7 ja-röster och 8 nej-röster. Kommunstyrelsen har 

därmed beslutat att föreslå fullmäktige att ta bort energioptimeringstjänsten. 
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Förslag 2 - Sickinge 

Anne Karlsson (S) yrkar att renoveringen av Sickinge Ridklubb tidigareläggs 

från 2016 till 2015 (förslaget höjer investeringsnivån år 2015 med 3,4 mkr).  

 

Carina Bengtsson (C) yrkar bifall till förslaget. 

 

Kommunstyrelsen beslutar enligt yrkandet. 

 

Förslag 3 - Tillskott 

Anne Karlsson (S) yrkar att tillskottet på 2 mkr som budgetberedningen föreslår 

ska gå till tekniska förvaltningen minskas med 1 mkr. Resterande 1 mkr ska 

lämnas till barn- och utbildningsförvaltningen.  

 

Carina Bengtsson (C) yrkar bifall till förslaget. 

 

Kommunstyrelsen beslutar enligt yrkandet. 

 

Förslag 4 - Krisberedskap 

Anne Karlsson (S) yrkar att 40 tkr för krisberedskap omfördelas från 

kommunledningsförvaltningen till frivilligorganisationer. 

 

Carina Bengtsson (C) yrkar att de 40 tkr ska ligga kvar på 

kommunledningsförvaltningen varifrån frivilligorganisationer kan ansöka om 

medel till sin verksamhet. 

 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt Anne Karlssons (S) 

yrkande att dela ut 40 tkr till frivilligorganisationer eller enligt Carina 

Bengtssons (C) yrkande att kommunledningsförvaltningen betalar ut pengar till 

frivilligorganisationer efter ansökan från föreningarna. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt Carina Bengtssons (C) yrkande. 

 

Omröstning begärs och genomförs med följande omröstningsordning: ja-röst för 

Carina Bengtssons (C) yrkande och nej-röst för Anne Karlsson (S) yrkande. 

Omröstningen resulterar i 7 ja-röster och 8 nej-röster. Kommunstyrelsen har 

därmed beslutat att föreslå att 40 tkr för krisberedskap omfördelas från 

kommunledningsförvaltningen till frivilligorganisationer. 

 

Förslag 5 - Bostadsförsörjningsplan 

Anne Karlsson (S) yrkar att 300 tkr läggs till budgeten för att starta arbetet med 

en bostadsförsörjningsplan år 2015 (till miljö- och byggförvaltningen). 

 

Carina Bengtsson (C) yrkar bifall till förslaget. 

 

Kommunstyrelsen beslutar enligt yrkandet. 

 

Förslag 6 - Biljettcentrum 

Anne Karlsson (S) yrkar att 100 tkr läggs till kultur- och fritidsförvaltningen för 

biljettcentrum på turistbyrån.  



LJUNGBY KOMMUN Sammanträdesprotokoll 23(42) 

Kommunstyrelsen 
 

2014-06-03 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

Carina Bengtsson (C) yrkar avslag på förslaget. 

 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt Anne Karlssons (S) 

yrkande att 100 tkr läggs till kultur- och fritidsförvaltningen för biljettcentrum 

på turistbyrån eller enligt Carina Bengtssons (C) yrkande att avslå förslaget. 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt Carina Bengtssons (C) 

yrkande. 

 

Omröstning begärs och genomförs med följande omröstningsordning: ja-röst för 

Carina Bengtssons (C) yrkande och nej-röst för Anne Karlsson (S) yrkande. 

Omröstningen resulterar i 7 ja-röster och 8 nej-röster. Kommunstyrelsen har 

därmed beslutat att föreslå att 100 tkr läggs till kultur- och fritidsförvaltningen 

för biljettcentrum på turistbyrån. 
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§ 69 Ks2013/0373 312   

 

Förstärkt övergångsställe utanför varje skola  
Svar på medborgarförslag. 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att tacka medborgaren för förslaget och svarar att 

tekniska förvaltningen håller på att ta fram en ny verksamhetsplan för 

trafiksäkerhet där säkra skolvägar ska ingå. 

 

Sammanfattning av ärendet 
I ett medborgarförslag som inkom den 3 september 2013 skriver 

förslagsställaren att det är stor olycksrisk för barn och äldre att passera vägar, 

speciellt utanför skolor. Stressade föräldrar, busschaufförer, lastbilar och vanliga 

bilister kör väldigt mycket utanför skolorna.  Därför föreslår medborgaren att 

det ska finns ett förstärkt övergångsställe utanför varje skola, vilket innebär att 

övergångsstället utrustas med rörelsedetektorer som är kopplade till blinkljus. 

 

Tekniska förvaltningen skriver i en tjänsteskrivelse daterad den 28 april 2014 att 

det tidigare har kommit in medborgarförslag och motioner med liknande förslag. 

Då beslutades det att vid nyanläggning av övergångsställen ska de utrustas med 

belysning, vilket inte ska förväxlas med övergångsställena med rörelsedetektorer 

och blinkljus. 

 

Tekniska förvaltningen håller på att ta fram en verksamhetsplan för 

trafiksäkerhet och i den kommer säkra skolvägar att behandlas. 

 

Beredning 

Tekniska utskottet föreslår den 19 maj 2014 att kommunstyrelsen beslutar att 

tacka medborgaren för förslaget och svara att tekniska förvaltningen håller på att 

ta fram en ny verksamhetsplan för trafiksäkerhet där säkra skolvägar ska ingå.   
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§ 70 Ks2014/0033 313   

 

Byt ut de allmänna papperskorgarna i Ljungby 
Svar på medborgarförslag. 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att tacka medborgaren för förslaget och svarar att 

tekniska förvaltningen testar nya lösningar och modeller för papperskorgar 

kontinuerligt. Tekniska förvaltningen kommer att ta med sig synpunkten om 

rejäla handtag på papperskorgarna i framtiden.  

 

Sammanfattning av ärendet 
I ett medborgarförslag som inkom den 22 januari 2014 skriver förslagsställaren 

att de allmänna papperskorgarna runt om i kommunen har lock som är äckliga 

och otrevliga att ta i. Därför föreslår medborgaren att locken eller eventuellt hela 

papperskorgarna ska bytas ut till en modell där det finns rejäla handtag som man 

kan ta i för att öppna och stänga dem. Medborgaren tror att det kommer leda till 

mindre nedskräpning då många tycker att det är äckligt att ta i de befintliga 

papperskorgarna och att de istället kastar skräpet på marken. Medborgaren 

föreslår också att de papperskorgar som inte har lock bör få det så inte fåglar 

rotar upp det som ligger i papperskorgen. 

 

Tekniska förvaltningen skriver i en tjänsteskrivelse daterad den 28 april 2014 att 

tidigare har papperskorgarna i Ljungby varit utan lock, men då plockade 

fåglarna upp skräpet ur papperskorgarna och det blev skräpigt runt 

papperskorgen, därför infördes papperskorgar med lock. På Lilla torg har en ny 

modell av papperskorg testats men även den har visats sig leda till problem med 

fåglarna. Tekniska förvaltningen håller hela tiden på och provar på nya 

lösningar och modeller på papperskorgar och kommer att ta med sig din 

synpunkt om rejäla handtag.   

 

Beredning 
Tekniska utskottet föreslår den 19 maj 2014 att kommunstyrelsen beslutar att 

tacka medborgaren för förslaget och svarar att tekniska förvaltningen testar nya 

lösningar och modeller för papperskorgar kontinuerligt. Tekniska förvaltningen 

kommer att ta med sig synpunkten om rejäla handtag på papperskorgarna i 

framtiden. 
 

 

 

 


